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SE.BRM.0002.1.2022 

 

 

Protokół nr 40 

 

 

XL Sesja RMiG Kórnik odbyła się 26 stycznia 2022 roku w sali posiedzeń ratusza bnińskiego 

oraz online. Obrady rozpoczęto o godz. 13.00, a zakończono o godz. 19.19 tego samego dnia.  

W posiedzeniu wzięło udział 21 radnych. 

Obecni: 

1. Anna Maria Andrzejewska 

2. Beata Bruczyńska 

3. Maciej Brylewski 

4. Dominika Buczkowska 

5. Iwona Cupryjak 

6. Stanisław Duszczak 

7. Roman Genstwa 

8. Krystyna Janicka 

9. Jarosław Janowski 

10. Magdalena Kosakowska 

11. Iwona Kosmalska 

12. Łukasz Kwas 

13. Adam Lewandowski 

14. Jarosław Mieloch 

15. Magdalena Pawlaczyk 

16. Andrzej Regulski 

17. Jerzy Rozmiarek 

18. Andrzej Surdyk 

19. Jerzy Walczyk 

20. Agnieszka Wiśniewska 

21. Adam Zydroń 
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1. Otwarcie sesji – stwierdzenie kworum i przedstawienie porządku obrad: 

Przewodniczący Adam Lewandowski otworzył XL Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Oświadczył, że z uwagi na rosnącą liczbę zakażeń wirusem sars-cov-2 sesja odbędzie  

się w trybie zdalnym. 

Następnie przewodniczący powitał zebranych na XL Sesji. Podkreślił, że uczestników obrad 

obowiązują zapisy Klauzuli informacyjnej wydanej w związku z prowadzeniem transmisji 

i rejestracji nagrań Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik (dokument jest załącznikiem  

do protokołu). Poprosił dyskutantów o kontrolowanie wypowiedzi, emocji i wzajemny 

szacunek. 

Przewodniczący Adam Lewandowski sprawdził obecność i łączność. Na podstawie listy 

obecności stwierdził, że w obradach brało udział 21 radnych. RMiG Kórnik miała kworum  

i mogła podejmować prawomocne decyzje.  

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał, czy uczestnicy obrad mają uwagi  

do ogłoszonego wcześniej porządku obrad posiedzenia. Nie zgłoszono. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia porządku obrad. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Radna Magdalena Kosakowska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

2. Wybór sekretarza obrad: 

Na sekretarza obrad wybrano radną Agnieszkę Wiśniewską. 

Głosowano w sprawie: 

wyboru na sekretarza obrad radnej Agnieszki Wiśniewskiej.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Radna Magdalena Kosakowska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

3. Przyjęcie protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik: 

Protokół jest załącznikiem. 

Nie zgłoszono uwag. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia protokołu z XXXIX Sesji Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Radna Magdalena Kosakowska nie głosowała za pomocą systemu Esesja. 

 

4. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podejmowanych w okresie 

międzysesyjnym: 

Przewodniczący Adam Lewandowski złożył podziękowania za wieloletnią współpracę byłej 

kierownik Wydziału Oświaty i Polityki Społecznej UMiG Kórnik. Do podziękowań dołączyli 

się radni i burmistrz Przemysław Pacholski. Pani Ewa Soczyńska przedstawiła swoją drogę 

zawodową i także podziękowała za współpracę. 
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Informacje, będące załącznikiem do protokołu, odczytał przewodniczący Adam 

Lewandowski. 

Nie zadano pytań. 

 

5. Informacje Burmistrza z działalności międzysesyjnej: 

Sprawozdanie odczytał wiceburmistrz Sebastian Wlazły. Dokument stanowi załącznik  

do protokołu. 

Radny Andrzej Regulski odniósł się do informacji nt. spotkania z poseł Jadwigą Emilewicz. 

Zapytał, o dofinansowanie do jakich zadań MiG Kórnik chce wnioskować. Zapytał także  

o temat rozmów podejmowanych podczas spotkania dotyczącego drogi S11 (p.12). Burmistrz 

Przemysław Pacholski wyjaśnił, że urzędnicy analizują warunki udzielania dofinansowania. 

Rozważana jest rozbudowa SP Kamionki – jeśli inwestycja zostanie wybrana, podczas 

lutowej korekty budżetu burmistrz przedstawi środki na zadanie. Większość rozważanych 

inwestycji to zadania drogowe. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły dodał, że pod uwagę brana 

jest także budowa remizy dla OSP Robakowo. Następnie powiedział, że rozmowy z poseł 

nadal dotyczyły problemów z pozyskaniem uzgodnień od PLK. Odnośnie drogi S11 

wiceburmistrz wytłumaczył, że rozmawiano nt. przedłużenia drogi S5 od Kleszczewa  

do węzła S11 Kórnik PN. Zadanie mogłoby być połączone z budową kolejnego odcinka S11. 

Radny Andrzej Regulski, nawiązując do informacji poprosił, by burmistrz zwrócił uwagę  

na katastrofalny stan drogi 434 na odcinku od torów kolejowych w Szczodrzykowie  

do Śródki. Burmistrz zgodził się z opinią radnego. 

Radna Anna Maria Andrzejewska odniosła się do informacji z punktów 4 i 14, dotyczących 

oczyszczania jezior. Zapytała na czym ma polegać współpraca z Uniwersytetem im. Adama 

Mickiewicza. Burmistrz Przemysław Pacholski przedstawił proces przystosowania 

fragmentów zbiorników i cieków wodnych do celów rekreacyjnych. Podkreślił,  

że jest to działanie powolne i długotrwałe. I etap miałby objąć kąpielisko przy kórnickich 

błoniach. Prócz poprawy jakości wody, efektem ma być usunięcie warstwy mułu, która 

obecnie ma 17m. Burmistrz powiedział, że w najbliższej korekcie budżetu zaproponuje  

50 tys. zł na koncepcję, której opracowanie ma pozwolić oszacować koszty zadania. 

Burmistrz podkreślił, że przed rozpoczęciem prac potrzebne są ustalenia z Wodami Polskimi  

i KOWRem. Etap projektowy ma  trwać 2-3 lata. Burmistrz oświadczył, że proponowana 

metoda jest obecnie najlepszą. Radna Anna Maria Andrzejewska przypomniała o możliwości 

pozyskania dofinansowania na badania i rozwój, szczególnie w zakresie ochrony środowiska. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że środowisko akademickie proponuje 
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stworzenie multimedialnego muzeum wody, na co również można pozyskać dofinansowanie. 

Następnie zauważył, że podpisany przez niego list intencyjny nie generuje kosztów,  

a pozwala na szybkie podjęcie działań.  

Drugie pytanie radnej Anny Marii Andrzejewskiej dotyczyło p. 12. Zapytała, czy poseł 

Jadwiga Emilewicz podjęła interwencję w sprawie uzgodnień z PLK. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły powiedział, że interwencja miała miejsce podczas spotkania. Przypomniał, 

że CPK pozytywnie uzgodnił propozycje dotyczące węzła przesiadkowego w Gądkach. 

Radna odniosła się również do p. 9. Zapytała, czy planowane jest przeprowadzenie szkolenia 

dla radnych nt. zmian w ustawie o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły pokrótce omówił planowane zmiany. Przewodniczący Rady 

poparł propozycję szkolenia, jeśli K.IRiPP zgłosi taką potrzebę.  

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała o akcję odbioru folii rolniczych,  

o przygotowaniach do której informowano na poprzedniej sesji. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły odpowiedział, że na zadanie pozyskano dofinansowanie w wysokości 40 tys. zł. 

Odbiór folii nastąpi w lutym br. Szczegółowe informacje zostaną przedstawione  

na posiedzeniu K.ROŚ.  

Radny Adam Zydroń powiedział, że rozmawiał z wiceburmistrzem Sebastianem Wlazłym  

nt. szkolenia ze zmian w planowaniu przestrzennym. Uznał, że szkolenie powinno się odbyć, 

gdy ustawa wejdzie w życie (dot. p.9.).  

Następnie odniósł się do informacji nt. rekultywacji jezior (punkty 4. i 14.). Powiedział,  

że proponowana metoda zainteresowała go, jednak należy być sceptycznym. Uznał,  

że konieczne jest wysłuchanie innych stanowisk, naukowców z innych środowisk. 

Powiedział, że specjalistami w dziedzinie rekultywacji jezior są pracownicy Uniwersytetu 

Warmińsko – Mazurskiego. Radny podkreślił, że w oczyszczaniu najważniejsza  

jest eliminacja źródeł zanieczyszczeń, czyli budowa kanalizacji sanitarnej, oczyszczenie ciągu 

jezior oraz usunięcie osadów dennych. Radny zaoferował pośredniczenie w rozmowach  

ze środowiskiem akademickim. Podziękował burmistrzowi za podjęcie tematu. Burmistrz 

Przemysław Pacholski zgodził się, że opóźnienie rozmów o miesiąc nie będzie problemem. 

Podziękował radnemu za deklarację. Prosił o zaproszenie przedstawicieli Uniwersytetu 

Warmińsko – Mazurskiego. Radna Beata Bruczyńska – przewodnicząca K.ROŚ 

przypomniała, że Komisja rozpoczęła cykl spotkań dotyczących rekultywacji jezior.  

Na styczniowym posiedzeniu wysłuchano informacji nt. oczyszczania Jeziora Raczyńskiego. 

Kolejne spotkanie jest już zaplanowane. Radny Roman Genstwa przypomniał, że wskazywał 

na konieczność przeprowadzenia rozmów z właścicielem i dzierżawcą Jeziora Kórnickiego. 
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Podmioty te powinny przedstawić swoje plany i założenia dotyczące oczyszczania zbiornika. 

Radny Maciej Brylewski podkreślił, że koncepcja oczyszczania kąpieliska powinna  

być przedstawiona podczas posiedzenia Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska. 

Następnie radny Maciej Brylewski powiedział, że chciałby poznać nowe cele postawione 

KPA Kombus (p.10.).  

Zapytał także o informacje ze spotkania z przedstawicielami Aquanet S.A. (p.18.). Radny 

powiedział, że złoży wniosek o przedstawienie aktualizacji planów Aquanet S.A. dotyczących 

prac na terenie MiG Kórnik w stosunku do informacji przedstawianych w 2018 roku.  

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że Kombus ma realizować cele wyznaczone 

przez radę nadzorczą. Niezmienione zostały wymogi dotyczące np. utrzymania płynności 

finansowej. Nowością jest aplikowanie o środki na elektryczne autobusy. Odnośnie planu 

inwestycyjnego Aquanet S.A. burmistrz powiedział, że w 2021 roku nie prowadzono prac  

nad zmianą dokumentu. Podkreślił, że może udostępnić plan. Burmistrz Przemysław 

Pacholski zaznaczył, że przedstawiciele Poznania, w związku z nie zatwierdzeniem taryf, 

zaproponowali, by zachować wynik finansowy kosztem inwestycji. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak przypomniał, że zgodnie z planem pracy K.ROŚ informacje nt. realizacji zadań 

kanalizacyjnych i wodociągowych są przedstawiane cyklicznie. W lutowym posiedzeniu 

Komisji będą uczestniczyli przedstawiciele spółki. Radny Maciej Brylewski powtórzył,  

że interesują go informacje w zestawieniu z danymi przedstawianymi w 2018 roku. 

Powiedział, że terminy realizacji zadań, czy etapów są zmieniane, co frustruje mieszkańców  

i radnych. Radny zaznaczył, że Aquanet S.A. powinien przestać obiecywać realizację zadań  

w nierealnych terminach, albo zacząć je dotrzymywać. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

przypomniał, że plany spółki są przedstawiane co roku (oprócz 2021), a co miesiąc odbywają 

się spotkania robocze.  

Radny Jarosław Mieloch nawiązał do tematu modernizacji drogi S11, na odcinku Biernatki – 

Dębiec, poruszanego na poprzedniej sesji. Przypomniał, że mieszkańcy wnioskowali  

o budowę wiaduktu lub przepustu pod drogą, by pozostawić ciąg komunikacyjny Kórnik – 

Biernatki – Dębiec. W grudniu 2021 roku informowano jednak, że będzie jeden przejazd. 

Droga Dębiecka będzie skręcać i przecinać pola, aż do przejazdu w Trzebisławkach. 

Mieszkańcy nie są zadowoleni z powodu takiego rozwiązania. Byli pewni, że główny ciąg 

zostanie utrzymany. Radny Jarosław Mieloch uznał, że włodarze gminy powinni walczyć  

o utrzymanie przejazdu drogą do Dębca. Zawnioskował o zaapelowanie o utrzymanie drogi  

i nie tworzenie nowego szlaku. Zwrócił uwagę, że nowy przebieg drogi S11 przetnie pola,  

a nowa droga serwisowa zrobi to kolejny raz, co znacznie utrudni pracę rolnikom. 
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Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że palny, na które wskazuje radny zawarte  

są w koncepcji opracowanej w celu pozyskania decyzji środowiskowej. W dokumentacji 

zawarto bardzo szeroki zakres działek. W sprawie przywoływanych zapisów, z uwagi  

na późne zaproszenie, nie było możliwe przeprowadzenie konsultacji z mieszkańcami. 

Wiceburmistrz podkreślił, że argumenty mieszkańców zostały przedstawione. Omawiany 

wariant jest najbliższym spełnienia oczekiwań. Wiceburmistrz wskazał, że kolejne 

konsultacje odbędą się na etapie tworzenia koncepcji projektowych. Pozyskanie decyzji 

środowiskowej jest pierwszym etapem inwestycji. Radny Jarosław Mieloch zaznaczył,  

że nie mówiono o odbiciu drogi w lewo. Mieszkańcy, po poprzednich spotkaniach myśleli,  

że ciągi zostaną zachowane. Powtórzył, że obecne plany to kolejne cięcia pól, co jest tragedią 

dla ich właścicieli. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zauważył, że drogi serwisowe muszą 

być wykonane. Mają m.in. służyć jako dojazd do zbiorników odwadniających S11.  

Radny Jarosław Mieloch powiedział, że w informacji nt. popisania listu intencyjnego z UAM 

(p.14.) zaniepokoiła go opcja „funkcji rekreacyjnej cieków wodnych”. Poprosił o wyjaśnienia. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że działania mają doprowadzić  

do oczyszczenia i powiększenia kąpieliska na kórnickich błoniach. Pierwszym etapem  

jest koncepcja, kolejnymi projekt i wykonawstwo. Oczyszczenie całego jeziora trwałoby 

kilkadziesiąt lat. Działania naukowców będą prowadzone tylko w jeziorze.  

Radny Jarosław Mieloch nawiązał również do informacji nt. spotkań z Aquanet S.A. (p. 18.). 

Powiedział, że od 2005 roku spółka nie zrobiła wiele. Plany są płynne i zmieniane. 

Przypomniał, że np. w 2019 roku miały być zakończone prace nad projektem kanalizacji 

sanitarnej dla Biernatek. Radny uznał, że działanie spółki jest polityczne i nastawione  

na zysk. Jest to spółka miasta Poznania. Podał przykłady zachowań przedstawicieli miasta, 

które ocenia negatywnie, np. likwidację PKS Poznań, czy przejmowanie rentownych linii 

komunikacji publicznej. Burmistrz Przemysław Pacholski uznał, że wypowiedź radnego 

świadczy o jego niewiedzy. Zaprosił radnego na spotkanie w celu wyjaśnienia działań ZTM.  

Kolejny temat poruszony przez radnego Jarosława Mielocha dotyczył inicjatywy rozbudowy 

Muzeum Powstania Wlkp. Rząd RP ma przekazać środki w wysokości 50% kosztów zadania. 

Radny zapytał, czy gminy z Wielkopolski wesprą plany. Burmistrz Przemysław Pacholski 

powiedział, że pismo w tej sprawie wpłynęło do UMiG Kórnik. Głównym wykonawcą 

zadania ma być Poznań. Prezydent Jacek Jaśkowiak rozmawiał z wicepremierem Piotrem 

Glińskim i prezydentem Andrzejem Dudą. Uzyskał zapewnienie, że udział finansowy rządu 

powinien być wyższy. Prezydent Poznania zaznaczył, że po uzgodnieniu zasad finansowania 

wystąpi do gmin. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że przedstawi Radzie 
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propozycję przekazania środków, gdy będzie znał szczegóły przedsięwzięcia. 

Przewodniczący Adam Lewandowski poparł inicjatywę. Podkreślił, że w Wielkopolsce  

nie będzie problemu z porozumieniem.  

Radny Jerzy Walczyk nawiązał do dyskusji nt. KPA Kombus (p.10.). Przypomniał,  

że Komisja Rewizyjna kontrolowała przedsiębiorstwo. Prezes wskazywała na aspekt budowy 

stacji ładowania autobusów elektrycznych. Zapytał, czy pod tym względem zostały wskazane 

cele dla  spółki. Uznał, że warto zapraszać prezesów spółek na posiedzenia komisji Rady.  

Ze stanowiskiem zgodził się burmistrz Przemysław Pacholski.  

Radny Jerzy Walczyk zapytał o działania dotyczące rozbudowy ul. Wypoczynkowej  

w Kamionkach i budowy boiska treningowego. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, 

że dla ul. Wypoczynkowej została wydana inwestycja celu publicznego i zgłoszono budowę. 

Nie wpłynął sprzeciw. Decyzję celu publicznego wydano również dla budowy boiska. 

Sprzeciw także nie został zgłoszony.  

Radny Stanisław Duszczak, nawiązując do dyskusji nt. KPA Kombus, poinformował,  

że K.BiF w przyjętym Planie Pracy zapisała spotkania z prezesami. W lutym br. radni 

spotkają się z prezesem Sater Kórnik, w marcu KPA Kombus. 

 

5a) Sprawozdanie z wykonania przetargów: 

Dokument, który jest załącznikiem do protokołu, odczytała sekretarz Iwona Pawłowicz – 

Napieralska.  

Przewodniczący Adam Lewandowski zapytał o dalsze działania UMiG Kórnik w związku  

z niewpłynięciem ofert na budowę krytego boiska – lodowiska (p.5.). Burmistrz Przemysław 

Pacholski odpowiedział, że przetarg ponownie zostanie ogłoszony, z przedłużonym terminem 

realizacji zadania – do 31.12.2022.   

Radny Jarosław Mieloch, odnosząc się do informacji z p. 3 – przetargu na bieżące utrzymanie 

dróg gruntowych, poprosił o działania interwencyjne na drogach nad jeziorem w Biernatkach, 

Błażejewie i Błażejewku. Burmistrz podziękował za zwrócenie uwagi na problem. 

Radny Stanisław Duszczak również odniósł się do informacji nt. boiska – lodowiska (p.5.). 

Zapytał, czy zadano pytania lub informowano o niemożliwych do spełnienia wymogach. 

Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że zadawano pytania, na które odpowiadał 

wiceburmistrz Bronisław Dominiak z projektantami. W opinii burmistrza sytuacja może  

być spowodowana brakiem dostępności materiałów. Dlatego podjęto decyzję o przedłużeniu 

terminu realizacji zadania. 
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5b) Sprawozdanie z pozyskiwania środków pozabudżetowych: 

Sprawozdanie (załączone do protokołu) odczytała kierownik Anna Biernacka.  

Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała, czy UMiG Kórnik będzie aplikował o środki  

na modernizację energetyczną budynków użyteczności publicznej z ogłoszonego 28.12.2021 

roku konkursu. Kierownik odpowiedziała, że tak. Dokumentacja jest już skompletowana.  

 

5c) Sprawozdanie z działalności Straży Miejskiej w Kórniku w roku 2021 oraz za styczeń 

2022: 

Komendant Tomasz Haremza przedstawił i omówił sprawozdania, które są załącznikami  

do protokołu.  

Przewodniczący Adam Lewandowski podkreślił, że Straż Miejska jest bardzo potrzebna  

w MiG Kórnik. Podziękował za liczne interwencje.  

Radny Jarosław Mieloch powiedział, że martwi go wzrost liczby wykroczeń. Zapytał,  

czy niepożądane zachowania rozkładają się równomiernie, czy w danych miesiącach  

jest wzrost/ spadek. Zapytał również jaki procent wykroczeń popełniają obcokrajowcy. Radny 

wyraził nadzieję, że uruchomienie filii powiatowego wydziału komunikacji pozwoli  

na szybsze ustalanie właścicieli pojazdów. Komendant odpowiedział, że SM ma dostęp  

do CEPiK. Posiada certyfikowane pomieszczenie, co ułatwi powstanie wydziału komunikacji. 

Odnośnie popełniających wykroczenia komendant wskazał, że zasady ochrony danych 

osobowych nie pozwalają klasyfikować popełniających wykroczenia ze względu  

na obywatelstwo. Takie informacje nie są potrzebne. Komendant powiedział, że w okresie 

letnim jest więcej wykroczeń. Wydłużane są godziny pracy, dodawane patrole w weekendy. 

Natomiast w okresie „bez turystów” – X-IV strażnicy notują więcej wykroczeń 

porządkowych. Prowadzone są kontrole w związku z gospodarką odpadami oraz rejonów 

przy placówkach oświatowych.  

Radny Adam Zydroń przypomniał, że na początku kadencji, na posiedzenie K.IRiPP zaprosił 

SM ze Swarzędza, która prezentowała działanie drona. Proponowano przeprowadzenie,  

w ramach współpracy jednostek, kilku przelotów prewencyjnych. Komendant Tomasz 

Haremza powiedział, że omówi propozycję z burmistrzem.  

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę na problemy z 24 godzinną obsadą monitoringu. 

Zapytał, czy sytuacja ulegnie poprawie. Komendant zapewnił, że podejmowane są wszelkie 

działania w celu zapewnienia ciągłości obserwacji. Priorytetem jest zapewnienie 

bezpieczeństwa mieszkańcom. Radny zapytał, czy nr telefonu podawany w Kórniczaninie  

jest aktualny. Komendant odpowiedział, że tak.  
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Radny Stanisław Duszczak zapytał jakie koty są zawożone do schroniska dla zwierząt. 

Komendant SM odpowiedział, że są to zwierzęta z wypadków, zdarzeń losowych, okocone, 

czy takie, których dokarmianie znudziło się ludziom. Zaznaczył, że nie są podejmowane 

interwencje dotyczące wolnożyjących kotów.  

Radny Stanisław Duszczak zapytał, czy osoba, która awanturowała się z powodu nakazu 

noszenia maseczki, to mieszkaniec MiG Kórnik. Komendant potwierdził. 

 

5d) Sprawozdanie z prac Komisji Bezpieczeństwa: 

Protokół z posiedzenia K.BRD z 8.12.2021 został dołączony do protokołu. 

Radny Jarosław Mieloch wyraził zadowolenie z rozpatrzenia jego wniosku. 

Radna Anna Maria Andrzejewska poinformowała, że 4.12.2021 roku złożyła wniosek 

dotyczący montażu progów zwalniających na ul. Szkolnej w Borówcu. Zapytała kiedy 

zostanie rozpatrzony. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak odpowiedział, że w grudniu 

rozpatrywano wnioski mieszkańców Borówca dotyczące progów. Komisja zwróciła uwagę, 

że  realizowana jest przebudowa ul. Szkolnej. W rejonie przejścia dla pieszych przy świetlicy 

i pętli autobusowej zostaną zamontowane progi. Na dalszym odcinku ruch pieszych będzie 

odseparowany – do ul. Leśnej w Skrzynkach. Radna Anna Maria Andrzejewska zapytała  

o odcinek między świetlicą, a rondem w Borówcu. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że zadanie będzie realizowane w I etapie. Ciągłości prac przeszkadzają 

warunki pogodowe. 

 

6. Sprawozdania Komisji Rady z prac w okresie międzysesyjnym, oraz roczne sprawozdania: 

6a) Sprawozdanie Komisji Skarg, Wniosków i Petycji z prac w 2021 roku: 

Przewodnicząca Komisji SWiP Iwona Cupryjak poinformowała, że na ostatnim posiedzeniu 

radni rozpatrzyli petycję i przyjęli Plan Pracy na 2022 rok. Następnie przedstawiła 

sprawozdanie z prac Komisji w 2021 roku (załączone do protokołu). 

 

6b) Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z prac w 2021 roku: 

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Jerzy Walczyk poinformował, że podczas styczniowego 

posiedzenia radni wypracowali Plan Pracy na 2022 rok, w tym listę przedmiotów kontroli 

absolutoryjnej. Przyjęto sprawozdanie z prac w 2021 roku. Radny przedstawił sprawozdanie 

(w załączeniu).  
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6c) Przyjęcie Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok: 

Projekt uchwały jest załącznikiem do protokołu. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Planu Pracy Komisji Rewizyjnej na 2022 rok. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Adam Zydroń 

BRAK GŁOSU (1) 

Agnieszka Wiśniewska 

Uchwała nr XL/562/2022 

 

6d) Przedstawienie Planów Pracy pozostałych stałych Komisji Rady na 2022 rok: 

Plany pracy są załącznikami do protokołu.  

Komisja Edukacji, Kultury i Polityki Społecznej – przewodnicząca Magdalena Pawlaczyk: 

Radni opiniowali projekt uchwały, przyjęli Plan Pracy Komisji na 2022 rok i zapoznali  

się z korespondencją. 

 

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska – przewodnicząca Beata Bruczyńska: 

Radna omówiła przebieg posiedzeń, które odbyły się: 30.11.2021, 21.12.2021 i 18.01.2022. 

Radni opiniowali projekty uchwał, w tym budżetu i WPF na 2022 rok. Rozpoczęto 

przygotowania do Dożynek Gminnych i cykl spotkań nt. rekultywacji jezior. Przyjęto Plan 

Pracy Komisji na 2022 rok.  

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły poinformował, że do korespondencji zawierającej decyzje 

podatkowe i dotyczącej opłat za zagospodarowanie odpadów dołączone zostaną informacje 

nt. deklaracji o ogrzewaniu mieszkań/ domów. 
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Komisja Infrastruktury, Rozwoju i Polityki Przestrzennej – przewodniczący Adam Zydroń: 

Radni zaopiniowali projekty uchwał, przyjęli Plan Pracy Komisji na 2022 rok. Zapoznali  

się z wnioskami o ustalenie warunków zabudowy, wnioskiem dotyczącym inwestycji  

i korespondencją, która wpłynęła do Komisji.  

 

Komisja Budżetu i Finansów - przewodniczący Stanisław Duszczak: 

Członkowie Komisji zaopiniowali projekty uchwał i jeden wniosek. Dwa pozostały  

bez rozpatrzenia. Przyjęli Plan Pracy Komisji na 2022 rok.  

 

Przewodniczący ogłosił przerwę. 

Po przerwie: 

 

7. Rozpatrzenie projektów uchwał lub zajęcie stanowiska w następujących sprawach: 

Projekty są załącznikami do protokołu. 

 

7a) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli 

dotyczącej wydania zakazów stosowania maseczek ochronnych, stosowania kwarantann  

i izolacji medycznej oraz stosowania szczepionek mRNA, w związku z epidemią COVID-19: 

Pozytywna opinia K.SWiP. 

Głosowano w sprawie: 

rozpatrzenia petycji Fundacji im. Nikoli Tesli dotyczącej wydania zakazów stosowania 

maseczek ochronnych, stosowania kwarantann i izolacji medycznej oraz stosowania 

szczepionek mRNA, w związku z epidemią COVID-19. 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jarosław Mieloch 
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Uchwała nr XL/563/2022 

7b) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów 

Społecznych Miasta i Gminy Kórnik na lata 2022-2032: 

Pozytywna opinia K.EKiPS. 

Głosowano w sprawie: 

przyjęcia Strategii Rozwiązywania Problemów Społecznych Miasta i Gminy Kórnik na lata 

2022-2032.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena 

Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Magdalena Kosakowska 

Uchwała nr XL/564/2022 

 

7c) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie ustanowienia pomnika przyrody na terenie 

Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.ROŚ. 

Głosowano w sprawie: 

ustanowienia pomnika przyrody na terenie Gminy Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 
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Uchwała nr XL/565/2022 

 

7d) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i oddanie w dzierżawę na okres 4 lat nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Kórnik, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddanie w dzierżawę na okres 

4 lat nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Radny Maciej Brylewski nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

Uchwała nr XL/566/2022 

 

7e) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku 

przetargowego i oddanie w dzierżawę na okres 4 lat nieruchomości gruntowej położonej  

w obrębie Kórnik, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odstąpienie od obowiązku przetargowego i oddanie w dzierżawę na okres 

4 lat nieruchomości gruntowej położonej w obrębie Kórnik, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 
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Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/567/2022 

 

7f) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nieodpłatnego przejęcia nieruchomości 

położonej w obrębie Bnin gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

nieodpłatnego przejęcia nieruchomości położonej w obrębie Bnin gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Radny Maciej Brylewski nie głosował za pomocą systemu Esesja. 

Uchwała nr XL/568/2022 

 

7g) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości 

położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości położonej w obrębie Borówiec gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 2, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Magdalena 
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Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka 

Wiśniewska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (2) 

Jarosław Mieloch, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/569/2022 

 

7h) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/570/2022 

 

7i) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych 

zadań publicznego zarządzania drogami powiatowymi: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

przejęcia od Powiatu Poznańskiego niektórych zadań publicznego zarządzania drogami 

powiatowymi.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 
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Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/571/2022 

 

7j) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Czmoń: 

Pozytywna opinia K.IRiPP.  

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Czmoń.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/572/2022 

 

7k) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości 

Dachowa: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Radny Stanisław Duszczak zwrócił uwagę, że na mapie będącej załącznikiem do projektu  

nie oznaczono, jak dotąd praktykowano, numerów działek, a klasy gruntów. Kierownik Lidia 

Noskowiak wyjaśniła, że ulica której nadawana jest nazwa, jest bardzo długa i wykorzystana 

skala mapy nie pozwala na wyświetlenie numerów działek. Radny uznał wyjaśnienia  

za wystarczające. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Dachowa.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/573/2022 

 

7l) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w miejscowości Radzewo: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

nadania nazwy ulicy w miejscowości Radzewo.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/574/2022 

 

7m) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ulicy Szkolnej i Klonowej w obrębie geodezyjnym Borówiec  

oraz ulicy Leśnej w obrębie geodezyjnym Skrzynki, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie ulicy Szkolnej i Klonowej w obrębie geodezyjnym Borówiec oraz ulicy Leśnej  

w obrębie geodezyjnym Skrzynki, gmina Kórnik - zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 
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Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ulicy Szkolnej i Klonowej  

w obrębie geodezyjnym Borówiec oraz ulicy Leśnej w obrębie geodezyjnym Skrzynki, gmina 

Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/575/2022 

 

7n) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Bnin w rejonie ulic: Śremskiej, Lipowej  

i Błażejewskiej, gmina Kórnik: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcia uwag wniesionych do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

dla części obrębu geodezyjnego Bnin w rejonie ulic: Śremskiej, Lipowej i Błażejewskiej, 

gmina Kórnik zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Brylewski, Krystyna Janicka, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla części obrębu geodezyjnego Bnin 

w rejonie ulic: Śremskiej, Lipowej i Błażejewskiej, gmina Kórnik.  

Wyniki głosowania 

ZA: 17, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 4, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (17) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Dominika Buczkowska, Iwona Cupryjak, 

Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Jarosław Janowski, Łukasz Kwas, Adam 

Lewandowski, Jarosław Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, 

Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (4) 

Maciej Brylewski, Krystyna Janicka, Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska 

Uchwała nr XL/576/2022 

 

7o) Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego dla obszarów wsi Kromolice, Pierzchno, Celestynowo, Runowo i części wsi 

Dziećmierowo, gmina Kórnik - etap II: 

Pozytywna opinia K.IRiPP. 

Głosowano w sprawie: 

rozstrzygnięcie uwag do miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów 

wsi Kromolice, Pierzchno, Celestynowo, Runowo i części wsi Dziećmierowo, gmina Kórnik - 

etap II zgodnie z załącznikiem nr 2.  

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 
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ZA (20) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, Magdalena 

Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław Mieloch, 

Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy Walczyk, 

Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Roman Genstwa 

 

Głosowano w sprawie: 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla obszarów wsi Kromolice, 

Pierzchno, Celestynowo, Runowo i części wsi Dziećmierowo, gmina Kórnik - etap II.  

Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/577/2022 

 

7p) Rozpatrzenie projektu uchwały uchylającej uchwałę w sprawie uchwalenia wysokości 

ekwiwalentu pieniężnego dla członków ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta  

i Gminy Kórnik: 

Pozytywna opinia K.BiF. 

Radny Stanisław Duszczak wyraził zadowolenie, że w okresie obowiązywania uchylanej 

uchwały wypłacono strażakom ekwiwalent w wysokości oczekiwanej przez RMiG Kórnik. 

Przypomniał, że sytuację szczegółowo wyjaśnił, na posiedzeniu K.BIF 20.01.2022, radca 

prawny. 

Głosowano w sprawie: 

uchylenia uchwały w sprawie uchwalenia wysokości ekwiwalentu pieniężnego dla członków 

ochotniczych straży pożarnych z terenu Miasta i Gminy Kórnik.  
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Wyniki głosowania 

ZA: 21, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

Wyniki imienne: 

ZA (21) 

Anna Maria Andrzejewska, Beata Bruczyńska, Maciej Brylewski, Dominika Buczkowska, 

Iwona Cupryjak, Stanisław Duszczak, Roman Genstwa, Krystyna Janicka, Jarosław Janowski, 

Magdalena Kosakowska, Iwona Kosmalska, Łukasz Kwas, Adam Lewandowski, Jarosław 

Mieloch, Magdalena Pawlaczyk, Andrzej Regulski, Jerzy Rozmiarek, Andrzej Surdyk, Jerzy 

Walczyk, Agnieszka Wiśniewska, Adam Zydroń 

Uchwała nr XL/578/2022 

 

8. Interpelacje: 

Nie zgłoszono. 

 

9. Zapytania: 

Radny Adam Zydroń zapytał o termin instalacji biletomatu w Kórniku – Bninie. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że szczególnych informacji udzieli radnemu 

telefonicznie. Decyzje, które miały zapaść dotyczyły zarówno montażu automatu,  

jak i uruchomienia punktu sprzedaży biletów. Od uruchomienia punktu sprzedaży zależeć 

będzie lokalizacja biletomatu. Dodatkowo poinformował, że ma zostać wznowiona sprzedaż 

biletów w autobusach, przy użyciu płatności bezgotówkowej. Wiceburmistrz Sebastian 

Wlazły uzupełnił, że pod uwagę brany jest kiosk przy ul. Rynek w Kórniku - Bninie,  

w którym działalność ma być prowadzona do końca stycznia br. Biletomat zostanie 

zainstalowany w drugiej połowie 2022 roku. Radna Krystyna Janicka zaproponowała,  

by w sprawie sprzedaży biletów szukać możliwości współpracy z prowadzącymi działalność 

gospodarczą na bnińskim rynku, w szczególności z właścicielami długo otwartych obiektów. 

Radny Jarosław Janowski powrócił do tematu wybiegu dla psów. Zapytał o losy zadania.  

Drugie pytanie radnego dotyczyło systemu roweru miejskiego i opinii Klubu Radnych Polska 

2050 na ten temat. Zapytał, czy zostały podjęte działania. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że umowa z Poznaniem, o której poinformował, miałaby być podpisana  

w 2023 roku. Zauważył, że okoliczne gminy nie były jednomyślne w sprawie przystąpienia 

do systemu. Dyskusje dotyczyły przede wszystkim wysokich kosztów, przy 20% spadku 

zainteresowania rowerami w stosunku do 2020 roku. Miasto Poznań podtrzymuje chęć 

ogłoszenia przetargu. Wiceburmistrz, podczas spotkania planowanego na połowę lutego br., 
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przypomni o zobowiązaniu przekazania przez ZTM bardziej szczegółowych informacji. 

Kolejną opcją jest system niezależny od poznańskiego. Tańszy, ale z gorszą ofertą. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał działania dotąd podjęte w sprawie wybiegu 

dla psów. Urzędnicy nadal poszukują rozwiązań. Radny Jarosław Janowski zaproponował 

przeprowadzenie analizy śremskiego roweru miejskiego. Radny Adam Zydroń uznał,  

że rower miejski to dobry temat PR. Zaznaczył, że specyfika Kórnika jest inna niż Poznania. 

Należy przeanalizować dane, tym bardziej, że większość mieszkańców gminy ma własne 

rowery. Z opinią zgodził się radny Jarosław Janowski.  

Radny Maciej Brylewski przypomniał, że na poprzedniej sesji pytał o przyczyny przedłużenia 

prac nad budowa drogi do Czmońca. Uzyskał informacje, że problemem jest kolizja z siecią 

gazową. Radny powiedział, że obejrzał miejsce inwestycji. Odcinek na wysokości sieci został 

wykonany. Postępu prac nie ma na odcinku kwestionowanym przez jednego z mieszkańców. 

Wiceburmistrz Bronisław Dominiak przypomniał, że w grudniu 2021 roku mówił  

o podpisaniu umowy na realizację zadania. Prace miały być zakończone do stycznia br. 

Opóźnienia spowodowane są warunkami pogodowymi i problemami z siecią gazową.  

Kolejny temat poruszony przez radnego Macieja Brylewskiego dotyczył, na prośbę 

mieszkańca, połączenia stacji PKP Gądki ze Szczytnikami. Wg Nadleśnictwa Babki tematu 

nie można wykluczyć. Radny uznał, że sprawa jest prosta z technicznego punktu widzenia. 

Burmistrz Przemysław Pacholski oświadczył, że UMiG Kórnik zwrócił się w tej sprawie  

o opinię do Nadleśnictwa. 

Trzecie pytanie radnego Macieja Brylewskiego dotyczyło informacji PGNiG o zawieszeniu, 

do 2024 roku,  podpisywania umów na nowe przyłącza. Zapytał, czy decyzja będzie miała 

wpływ na plany inwestycyjne gminy. Burmistrz Przemysław Pacholski zapewnił, że nie. 

Plany GK dotyczące budowy, inwestycji w obiekty użyteczności publicznej powstają,  

na podstawie negocjacji. PGNiG wydaje decyzje. Ponadto wykorzystać można inne 

technologie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły powiedział, że 14.01.2022 roku Stowarzyszenie 

Gmin i Powiatów Wielkopolski wystosowało do Premiera RP stanowisko w sprawie 

informacji PGNiG.  

Radny Maciej Brylewski zapytał, czy ZDP odpowiedział w sprawie przesunięcia znaku „teren 

zabudowany” w Czmoniu, od strony Kalej. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak zobowiązał 

się do udzielenia odpowiedzi po rozmowie z pracownikami Wydziału ET UMiG Kórnik.  

Radny Roman Genstwa zauważył, że decyzja PGNiG jest istotna również z punktu widzenia 

działań proekologicznych, w tym wymiany pieców grzewczych. Przypomniał problemy 

mieszkańców Kromolic. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przywołał treść pisma SGiPW.  



 

24 

 

Jst apelują o zwiększenie budżetu PGNiG w celu kontynuowania inwestycji w sieci. 

Zapewnił, że przekaże radnym odpowiedź, gdy ta wpłynie do UMiG Kórnik. Wiceburmistrz 

Bronisław Dominiak zauważył, że należy wziąć pod uwagę sytuację w Europie. Uznał,  

że trzeba poczekać na rozstrzygnięcia na szczeblu rządowym. Radny Roman Genstwa 

oświadczył, że dla mieszkańców sprawa jest kluczową.   

Radny Roman Genstwa zapytał o decyzje FZK dotyczące farmy fotowoltaicznej  

w Szczodrzykowie. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły odpowiedział, z postępowanie  

w sprawie nadal trwa.  

Radny Jarosław Mieloch zapytał czy mieszkańcy Prusinowa będą otrzymywali zgodę  

na przyłączenia po wybudowaniu wodociągowej magistrali mosińskiej. Wiceburmistrz 

Sebastian Wlazły powiedział, że nie ma informacji na ten temat. Wiceburmistrz Bronisław 

Dominiak powiedział, że po zakończeniu prac nad magistralą ograniczenia mają zostać 

zniesione. Osobną kwestią będzie konieczność budowy stacji rozdzielczych,  

np. w Błażejewku. Radny Jarosław Mieloch podsumował, że problemy będą mogły dotyczyć 

wewnętrznej rozbudowy sieci wodociągowej na terenie MiG Kórnik. Wiceburmistrz 

potwierdził. Dodał, że woda do Prusinowa będzie dostarczana od strony Dębca. Sieć  

w Prusinowe będzie wymagała korekt, ze względu na lokalizację rurociągu. Radny Maciej 

Brylewski powiedział, że mieszkańcy ul. Leśnej w Czołowie zgłaszali problem z dostępem  

do wody. Inwestor, który budował domy udostępnia wodę z własnej studni. Informuje jednak, 

że nie będzie to dłużej możliwe. Możliwą opcją jest także podniesienie stawki opłaty  

za wodę. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że wodociąg w ul. Międzylesie  

ma powstać w ciągu 36 miesięcy od podpisania umowy (2021 rok). Zakres prac nie obejmuje 

ul. Leśnej. Środki na zadanie nie są zaplanowane w budżecie gminy, czy spółki Aquanet. 

Wiceburmistrz zauważył, że ważne są warunki, na których inwestor oddał nieruchomości  

i zapisy w aktach notarialnych dotyczące ich obsługi.  

 

10. Wnioski radnych: 

Radny Adam Zydroń zaproponował, by dyrektor OPS co kwartał składała na sesji 

sprawozdanie. Burmistrz Przemysław Pacholski powiedział, że pochyli się nad pomysłem. 

Zapytał o oczekiwany zakres sprawozdań. Radny odpowiedział, że sprawę podda  

pod dyskusję na posiedzeniu K.EKiPS, na co przystała przewodnicząca Komisji Magdalena 

Pawlaczyk.   

Radny Adam Zydroń powrócił do tematu całodobowej komunikacji autobusowej. Zauważył, 

że na forach internetowych przedstawiane są różne opinie. Powiedział, że podczas rozmów  
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w kampanii wyborczej usłyszał skargi mieszkańców Czmońca i Radzewa na wykluczenie 

komunikacyjne w czasie wolnym od zajęć szkolnych. Zawnioskował o przeprowadzenie 

analiz sytuacji. Burmistrz Przemysław Pacholski poinformował, że trwają prace  

nad uruchomieniem połączenia Śrem – Konarskie oraz nad zagęszczeniem kursów PKS Śrem 

– Kórnik przez Czmoniec. Wyraził nadzieję na osiągnięcie zadowalających rezultatów 

przedstawionych działań. 

Radny Adam Zydroń poruszył także temat morsowania na kórnickich błoniach. Powiedział, 

że przedstawiciele środowiska dopytują o możliwość podjęcia współpracy z przedsiębiorcą 

oferującym mobilną saunę fińską. Burmistrz Przemysław Pacholski odpowiedział, że UMIG 

Kórnik rozpozna temat po raz kolejny. Dodał, że pismo w takim temacie wystosowała poseł 

Joanna Jaśkowiak. Szczegóły zostaną przedstawione na posiedzeniu K.IRiPP.  

Radny Maciej Brylewski podniósł temat wydłużenia czasu i trasy przejazdów autobusów w 

związku z remontem przepustu w ul. Mostowej w Kamionkach (wniosek w formie pisemnej 

jest załącznikiem do protokołu). Poinformował o wnioskach mieszkańców o dodatkowe kursy 

autobusów. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak powiedział, że pochylono się nad tematem 

tak, by wydłużenia czasu i odległości nie były bardzo uciążliwe, a wszyscy chętni zostali 

obsłużeni. Dodatkowe kursy będą realizowane przez KPA Kombus na terenie MiG Kórnik. 

Informacje o zmianach zostaną opublikowane w Kórniczaninie, na stronach internetowych 

gminy i przewoźników. Wiceburmistrz przypomniał, że remont ma trwać 4 miesiące. 

Wiceburmistrz Sebastian Wlazły przedstawił szczegóły zadania, podkreślając konieczność 

wyniesienia drogi. Przewodniczący Adam Lewandowski zwrócił uwagę, że wprowadzenie 

nauki zdalnej wymusi racjonalizację przejazdów. Radny Jerzy Walczyk podziękował  

za podjęte działania. Zapewnił, że mieszkańcy dadzą radę. Zauważył, że czas przejazdu 

autobusów na przystanki końcowe na Franowo lub Starołękę w Poznaniu są podobne. 

Podkreślił, że w przypadku omawianej inwestycji ważne są sytuacja pogodowa i stan wód  

w Kopli. Wiceburmistrz Sebastian Wlazły zwrócił uwagę na współpracę z instytucjami  

i służbami ratowniczymi. Te ostatnie mają być na bieżąco informowane przez wykonawcę  

o możliwościach awaryjnego przejazdu przez remontowany odcinek.  

Radna Anna Maria Andrzejewska podziękowała za podjęcie uchwały w sprawie wykupu 

nieruchomości w Borówcu. Złożyła pisemny wniosek (załączony do protokołu)  

o przeprowadzenie konsultacji społecznych z mieszkańcami sołectwa Borówiec Nowy  

nt. przeznaczenia działki 320/2 w Borówcu. 
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11. Odpowiedzi na interpelacje, zapytania i wnioski radnych: 

Dokumenty stanowią załączniki do protokołu. 

 

12. Wolne głosy i wnioski. Informacje: 

Mieszkaniec os. Przylesie w Błażejewie zabrał głos w sprawie warunków zabudowy 

wydanych dla działki nr 302/4. Zwrócił uwagę na problemy osiedla wynikające z gęstej 

zabudowy, np. dotyczące przyłączy wodociągowych, miejsc parkingowych. Podkreślił,  

że właściciele domów, przy których mają powstać kolejne, zostali pozbawieni możliwości 

bycia stroną w postępowaniu, ponieważ wytyczona została droga. Mieszkaniec podkreślił,  

że już 5 lat temu zgłaszał problemy i niedogodności wynikające z coraz liczniejszej 

zabudowy. Złożył wniosek o cofnięcie decyzji o warunkach zabudowy dla działki 302/4. 

Podkreślił, że ważne jest wysłuchanie mieszkańców wskazywanego rejonu. Powstanie 

kolejnych domów, w bardzo gęstej zabudowie jeszcze bardziej utrudni komunikację. 

Problemem będzie także odbiór szamba, czy korzystanie z własnych studni. Z uwagi na 

proponowany charakter zabudowy budowa sieci kanalizacyjnej w przyszłości będzie 

utrudniona. Przy każdym segmencie domów potrzebna będzie przepompownia. Obecnie  

do kilkuset domów nie ma alternatywnego dojazdu. Przed budynkami nie ma wystarczającej 

liczby miejsc parkingowych. Nie można zapomnieć o konieczności wyposażania 

nieruchomości w coraz większą liczbę pojemników na odpady. Burmistrz Przemysław 

Pacholski powiedział, że rozumie intencję wypowiedzi mieszkańca. Podkreślił, że dzięki 

decyzjom RMiG Kórnik i burmistrzów o przyjęciu mpzp, teren osiedla ma obecną formę. 

Została ograniczona zabudowa. Przyjęto plan dla ochrony gruntów rolnych. Uwzględniono 

zapisy decyzji o warunkach zabudowy. Burmistrz Przemysław Pacholski podkreślił,  

że nie ma możliwości wzruszenia decyzji, czyli spełnienia wniosku przedstawionego  

przez mieszkańca. Kierownik Mariusz Stodolniak przedstawił sytuację na mapie obejmującej 

mpzp i decyzje WZ. Podkreślił, że nie można odmówić wydania decyzji, jeśli spełnione  

są warunki określone w ustawie. Procedura nie przewiduje konsultacji. Dla działko 302/4 

wydano decyzję w zeszłym roku, gdyż był to jedyny teren bez wyznaczonych warunków. 

Sposób zagospodarowania sąsiednich działek nie pozostawiał wyboru. Zmniejszona została 

natomiast liczba domów – w stosunku do wniosku inwestora. Następnie poinformował,  

że alternatywna droga jest przewidziana w mpzp. Podkreślił, że wzruszenie decyzji możliwe 

jest jedynie w szczególnych okolicznościach. Mieszkaniec uznał, że taką może być  

nie poinformowanie jednej ze stron. Dodał, że pozwolenie na budowę może być cofnięte,  

gdy prace nie zostały rozpoczęte. Skrytykował zapisy decyzji o warunkach zabudowy. 
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Zapytał, czy planowana jest budowa sieci kanalizacyjnej. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

odpowiedział, że obecnie w wieloletnim planie inwestycyjnym Aquanet S.A. nie ma zapisów 

dotyczących os. Przylesie. Koncepcje mówią o dodatkowym odprowadzeniu, wzdłuż 

obwodnicy Kórnika i budowie rurociągu tłocznego do przepompowni w Kórniku. Będzie  

to odrębny system. Prace projektowe nie będą rozpoczęte przed 2028 rokiem. Można  

je podjąć po zabezpieczeniu środków na inwestycję. Zadanie może być przyspieszone  

w przypadku pozyskania środków zewnętrznych. Mieszkaniec zapytał o konsekwencje 

budowy kilkudziesięciu indywidualnych ujęć wody. Wiceburmistrz Bronisław Dominiak 

powiedział, że włodarze Kórnika są przeciwni takiemu rozwiązaniu, ale nie zawsze prawo 

pozwala na satysfakcjonujące rozwiązania. Podkreślił, że jest to ogólnopolski problem. Radny 

Adam Zydroń zwrócił uwagę na praktykowane, w szczególności w poprzednich kadencjach, 

stosowanie tzw. białych plam w opracowaniach mpzp, by nie płacić odszkodowania  

w przypadku zmiany zapisów decyzji. Przyznał, że obecnie takie rozwiązanie stosuje  

się coraz rzadziej. Podkreślił, że plan musi być zgodny ze studium. Stosowanie kompromisów 

nie wszystkim mieszkańcom odpowiada. Radny zapytał kiedy wydano ostatnią decyzję  

o warunkach zabudowy dla omawianego terenu. Kierownik Mariusz Stodolniak 

odpowiedział, że w 2021 roku. Była to ostatnia działka wśród innych nieruchomości 

przeznaczonych pod MN. Radny Adam Zydroń przypomniał, że K.IRIPP wnioskowała  

o objęcie mpzp całości terenu, dlatego UMiG rozpoczął procedurę. Komisja przyjęła 

stanowisko o nie wydawaniu decyzji WZ, zgadzając się jedynie na  60 m pas dodatkowej 

zabudowy. Kierownik powiedział, że dostosowano się do wytycznych. Podkreślił, że proces 

trwał od 2017 roku. Działka 302/4 była jedyną, dla której warunków nie wydano wcześniej. 

Powtórzył, że decyzja ograniczyła plany inwestora. Jest ostateczną. Kończąc dyskusję 

przewodniczący Rady zaproponował, by mieszkaniec uzyskał osobiste wyjaśnienia  

od kierownika Wydziału PP UMiG Kórnik. Mieszkaniec podkreślił, że oczekuje, podczas 

podejmowania decyzji, brania pod uwagę dobra społeczności. Burmistrz Przemysław 

Pacholski zapewnił, że władze gminy wsłuchują się w głosy mieszkańców. Powiedział,  

że od 3 lat sytuacja się poprawia. Polityka planistyczna MiG Kórnik jest spójna, nie można 

jednak cofnąć wcześniej podejmowanych decyzji.  

 

Radni Krystyna Janicka, Dominika Buczkowska, Adam Lewandowski i Anna Maria 

Andrzejewska zaprosili do współpracy i włączenia się w działania na rzecz WOŚP. 
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Przewodniczący Adam Lewandowski powiedział, że zgodnie z harmonogramem prac Rady, 

kolejna Sesja ma się odbyć 23 lutego 2022 roku. Posiedzenia komisji odbędą  

się 15 i 17 lutego  2022 roku. Podczas sesji planowany jest odczyt uświętniający rocznicę 

urodzin prof. Władysława Bartoszewskiego. 

 

Przewodniczący poinformował o turnieju tenisa stołowego dla samorządowców. Zapisy 

trwały do 5.02.2022. 

 

13. Zakończenie sesji: 

W związku z wyczerpaniem porządku obrad przewodniczący Adam Lewandowski zakończył 

XL Sesję Rady Miasta i Gminy Kórnik. 

 

 

          Przewodniczący 

Rady Miasta i Gminy Kórnik 

     /-/ Adam Lewandowski 

 

 Protokołowała Helena Cyranik 


